

NOTICE 通告

瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N031R1

翻新升降機機廂事宜

升降機機廂翻新工程已於 2024 年 12 月 6 日的周年業主大會上議決通過，工程將於下列日期分兩個階段進行：

第一階段：	2025 年 3 月 24 日至 2025 年 4 月 30 日
工程範圍：	第一至第八座 2 號升降機
第二階段：	2025 年 5 月 1 日至 2025 年 5 月 31 日
工程範圍：	第一至第六座及第八座 1 號升降機

而於工程進行期間，一部升降機將會暫停使用及將產生聲響與灰塵。

如住戶於工程期間需進行單位室內裝修工程或搬遷，請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡以作安排。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 3 月 13 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 13 March 2025

Refurbishment Work of Lift Cars

The Refurbishment Work of Lift Cars, which was resolved in the Annual General Meeting of Owners on 6 December 2024, will be carried out in two phases on the dates listed below:

Phase One:	March 24, 2025, to April 30, 2025
Scope of Work:	Lift No. 2, Blocks 1 to 8
Phase Two:	May 1, 2025, to May 31, 2025
Scope of Work:	Lift No. 2, Blocks 1 to 6 & 8

During the works, one lift will be temporarily suspended. Noise and dust will be generated.

If residents need to carry out interior renovation work or move in/out during the above period, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

